

## 《单词百科:viraemia是什么意思?viraemia怎么发音?viraemia的解释和用法》

英语单词viraemia是什么意思?viraemia怎么读?viraemia怎么发音?美加网为您整理了viraemia的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### viraemia怎么读

viraemia的读音:[və ɪ 'ri:m ɪ ə]

### viraemia的意思

1、n.病毒血症;

### viraemia的近义词

1、**viremia** n.病毒血症;

### viraemia的双语例句

1、ELISA system for the detection of anti-E2 antibodies in patients' sera was established using aa 385-730 fragment, which detected anti-E2 in 56% of hepatitis C patients and demonstrated a correlation between anti-E2 and HCV viraemia.

利用aa385-730片段，建立了病人血清中抗E2抗体的ELISA检测体系，该体系在56%的丙型肝炎病人血清内检出了抗E2抗体，并且发现抗E2抗体的存在与HCV病毒血症存在正相关。

2、A dynamic study on viraemia in chronic hepatitis C

慢性丙型肝炎病毒血症的动态研究

3、Amino Acid Sequence of a Chinese Isolate of Spring Viraemia Virus of Carp and Preliminary Analysis of the Glycoprotein Gene

鲤春血症病毒中国分离株糖蛋白基因和氨基酸序列的初步解析

4、Long periods of viraemia and persistent infection were proved to be one character of porcine reproductive and respiratory syndrome.

猪繁殖与呼吸综合征感染的特点之一是持续性的感染和病毒血症。

5、Objective: To study the incidence of viraemia and extraintestinal organ damage in children with acute rotavirus (RV) gastroenteritis.

目的：研究杭州地区急性轮状病毒肠炎患儿中病毒血症的发生情况，及其与肠道感染的严重程度、肠道外脏器损伤的关系。

6、There is a temporal viraemia before JEV breaches the blood-brain barrier. After interaction with membrane of cerebral blood vessels endothelial cells and pericytes, JEV fuses with cytoplasmic endocytic vesicles by receptor-mediated endocytosis.

JEV和脑血管内皮细胞及其周围细胞的细胞膜相互作用后，通过受体介导的内吞，JEV与胞浆囊泡膜融合形成内化囊泡，再被转运穿过血脑屏障。

以上是美加网为您整理的viraemia怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于viraemia的用法、

viraemia的释义、viraemia的相关详情请点击：<https://dict.tjqzz.com/viraemia>